
Møtebok Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 15.02.2012 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 047/12 - 052/12 

Møte nr: 5/2012 Til kl. 13:20 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Eirik Barstrand, Hilde Dybwad, Bernt Gøran Lund, 

Marit Stemland, Jørn Stene, Marit Sørensen, Mailen F. Toften. 

 

Varamedlemmer: 

* 
 

Andre: 

Kommunalsjef, ordfører, enhetsleder barne- og familieenheten, omstillingsleder, 

enhetsleder barnehage, innkjøpskoordinator, formannskapssekretær, presse. 
 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 16.02.12 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  16.02.12  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Informasjon fra rådmannen: 

 Økonomisk status v/kommunalsjef 

o Årsavslutning på regnskapet. Overleveres revisor i dag. 

o Regnskapsavslutning for januar er enda ikke ferdig. Kommer tilbake til dette i 

et senere møte. 

 Samhandlingsreformen v/omstillingsleder 



o Omstillingsleder orienterte. 

o Meldinger om utskrivningsklare pasienter skal bare gå til Brukerkontoret. 

 Budsjettgjennomføring v/kommunalsjef 

o Eiendomsforvaltning. Avventer til prosjektstilling er besatt. 

o Bemanningsplanlegging. Har vært 1. prosjektmøte. 30. mars skal rådmannen få 

konklusjon fra prosjektgruppa. Deretter går saken til AMU og informasjon til 

politikken. 

o Skolestruktur. Prosjektbeskrivelse skal være ferdig til 20. februar. Har vært i 

kontakt med Fylkesmannen for en god og riktig prosess. Skal i driftsutvalget i 

23. mai, formannskap 4. juni og kommunestyre 21. juni. 

 Orientering fra Innkjøp v/innkjøpskoordinator 

o Innkjøpskoordinator orienterte. 

o Utgangspunktet er å følge lov om offentlige anskaffelser. 

 Barnehageopptak v/enhetsleder barnehage 

o Enhetsleder barnehage viste ny ordning med elektronisk søknad om 

barnehageplass. 

 Felles pedagogisk ressurs på 2 adskilte avdelinger v/enhetsleder barnehage 

o Har hatt kontakt med Fylkesmannen. De har ingen klare svar. Den lokale 

tilsynsmyndigheten må selv ta stilling til dette. 

 

 

Tema: Barnevernet og Familiesenteret v/enhetsleder barne- og familieenheten Irene Larssen. 

 

 

Merknader til dagsorden: 

 Jørn Stene (FL): 

1. Hvordan skal vi ha det med referatsaker unntatt offentlighet? 

2. Ber om orientering ang. uenighet mellom Private barnehagers landsforbund og 

Fauske kommune. 

 Marit Sørensen (SV): 

 Har vi noe bemanningsplan 10 – 15 år framover i pleie/omsorg? 

 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene: 

Pkt. 1: Kommunalsjef svarte. Rådmannen har vært i kontakt med kommunens advokat. Dette 

burde vært med i folkevalgtopplæringen. Sak lages til neste møte. 

Pkt. 2: Kommunalsjef svarte. Fakta skal besvares. Private barnehagers landsforbund er 

grunnleggende uenige i alt vedrørende tilskuddet. De har samme problemet med mange 

kommuner. Vi har hatt en klar og tydelig prosess og har hatt mange møter. I årsmeldingene 

fra barnehagene som gis inn 15. desember, har de kommunale barnehagene større 

voksentetthet enn private barnehager. Det er viktig at beregningene skal være rett. Tidligere 

feil er rettet opp. 

Marit Sørensen: 

Kommunalsjef svarte. I budsjettvedtaket fikk rådmannen i oppdrag å lage kompetanseplan. 

Dette arbeider pågår. Behandling er satt til første halvår 2012. Planen vil se framover. 

 

Dagsorden ble enstemmig godkjent. 

 

 

 



Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

047/12 GODKJENNING AV MØTEBOK 

048/12 DELEGERTE SAKER I PERIODEN UNNTATT OFFENTLIGHET 

049/12 REFERATSAKER I PERIODEN 

050/12 ØKTE STILLINGER PÅ SYKEHJEMMET I FORBINDLESE MED 

SAMHANDLINGSREFORMEN 

051/12 KOMMUNAL PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG 

FRILUFTSLIV- PLANENS ANLEGGSDEL - PRIORITERING AV 

SPILLEMIDDELSØKNADER 2012 

052/12 KLAGE PÅ SØKNAD OM PARKERINGSTILLATELSE FOR 

FORFLYTNINGSHEMMEDE B-SAK 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/1072      

 Arkiv sakID.:   12/292  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    047/12 DRIFTSUTVALG Dato:  15.02.2012 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 4/2012 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 4/2012 godkjennes. 

 

 

DRIF-047/12 VEDTAK-  15.02.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

  Unntatt offentlighet  JournalpostID:   12/1071      

 Arkiv sakID.:   12/291  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    048/12 DRIFTSUTVALG Dato:  15.02.2012 

 

 

 

DELEGERTE SAKER I PERIODEN UNNTATT OFFENTLIGHET 
  

 

Sammendrag: 
 

 

DDRI. 004/12: SØKNAD OM MIDLER TIL SPESIALPEDAGOGISK HJELP MEDÅS 

GÅRDSBARNEHAGE  

 

 

 

DDRI. 010/12: ENKELTVEDTAK SPESIALUNDERVISNING VALNESFJORD SKOLE 

 

 

 

DDRI. 012/12: FRAVÆR FRA UNDERVISNING - TILBUD OM 

HJEMMEUNDERVISNING - SULITJELMA SKOLE 

 

 

DDRI. 014/12: ENKELT VEDTAK- SPESIALPEDAGOGISK HJELP 2012 - HAUAN 

BARNEHAGE 

 

 

 

DDRI. 015/12: ENKELTVEDTAK - ERIKSTAD SKOLE 

 

 

 

DDRI. 233/11: ENKELTVEDTAK OM SÆRSKILT OPPLÆRING AV 

MINORITETSSPRÅKLIGE ELEVER - SKOLEÅRET 2011/2012 - VESTMYRA 

SKOLESENTER 

 

 

 

DDRI. 271/11: ENKELTVEDTAK SPESIALUNDERVISNING - SULITJELMA SKOLE 

 

 

 

 



 

INNSTILLING : 
 

Delegerte saker tas til orientering. 

 

 

DRIF-048/12 VEDTAK-  15.02.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/1073      

 Arkiv sakID.:   12/293  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    049/12 DRIFTSUTVALG Dato:  15.02.2012 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 12/473 I 08/1354 13.01.2012 Fauske Frivilligsentral FRIVILLIGHETSSENTRALEN I 

FAUSKE - PROTOKOLL 

STYREMØTE 14.12.2011 

 12/963 U 06/1429 24.01.2012 Fylkesmannen i Nordland BARNEVERNSTJENESTEN - 

HALVÅRSRAPPORT HØST 2011 

 12/1113 X 06/1429 31.01.2012  BARNEVERNSTJENESTEN - 

MÅNEDSRAPPORT DESEMBER 

2011 

 12/1329 X 06/1429 08.02.2012  BARNEVERNSTJENESTEN - 

MÅNEDSRAPPORT JANUAR 

2012 

 

 

 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

DRIF-049/12 VEDTAK-  15.02.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/953      

      Arkiv sakID.:   12/256  Saksbehandler:  Stein Ole Rørvik  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    050/12 DRIFTSUTVALG Dato:  15.02.2012 

  FORMANNSKAP  05.03.2012 

  KOMMUNESTYRE  22.03.2012 

 

 

 

 

ØKTE STILLINGER PÅ SYKEHJEMMET I FORBINDLESE MED 

SAMHANDLINGSREFORMEN 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 

 
Strukturelle endringer på sykehjemmet for å møte samhandlingsreformen med flere sengeposter 

og samlokalisering av de ulike fagområdene på sykehjemmet gjør det nødvendig å endre de 

økonomiske rammene. Økt kapasitet og flere oppgaver på sykehjemmet krever flere årsverk. 

Sykehjemsenheten tildeles seks årsverk utover dagens budsjettramme. 

 

Saksopplysninger: 

 
Samhandlingsreformen er ment å sikre et bærekraftig, helhetlig og sammenhengende 

tjenestetilbud av god kvalitet, med høy pasientsikkerhet og tilpasset den enkelte bruker. Den 

kommunale helse- og omsorgstjenesten skal tilpasses. Reformen skal føre til at flere pasienter 

behandles ute i kommunen, dempet vekst i bruk av sykehustjenester ved at en større del av 

helsetjenesten ytes av kommunene – forutsatt like god eller bedre kvalitet samt 

kostnadseffektivitet. Et av de økonomiske virkemidlene som ligger i reformen er fullfinansiering 

av utskrivningsklare pasienter og døgnopphold ved øyeblikkelig hjelp-tilbud. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 
Samhandlingsreformen fordrer at kommunen tar hjem utskrivningsklare pasienter fra 

spesialisthelsetjenesten, det er en viktig helsegevinst at Fauskes innbyggere unngår unødvendig 

opphold ved sykehuset. De økonomiske virkemidlene med at utskrivningsklare pasienter blir 

liggende på sykehuset kan gi store konsekvenser, snitt liggedøgn for utskrivningsklare pasienter i 

perioden 2006 – 2010 var 866. Stipulert kostnadsbilde for 2012 med utgangspunkt i 866 

liggedøgn er kr 3 464 000,- kjøpt liggetid hos spesialisthelsetjenesten. Sykehjemsenheten sitt 

bidrag vil være å øke sin pasientkapasitet for å forebygge at pasienter blir liggende 

ferdigbehandlet i spesialisthelsetjenesten, for videre redusere de økonomiske virkemidlene fra 

sykehuset.  

 



Sykehjemsenheten har siden høsten 2011 hatt en prosess med å øke antall sengeposter fra 70 til 

75. Rehabiliteringsavdelingen vil være en ressurs i denne prosessen, avdelingen vil flytte til mer 

egnede lokaler som gir rom for korttidsplasser, nærhet til lege, fysioterapeut og ergoterapeut. 

 

Når denne endringen er gjennomført ligger alt til rette for å begynne prosessen med å etablere 

«øyeblikkelig hjelp» post, ref. helse- og omsorgstjenesteloven § 6-2. Kommunen skal sørge for 

tilbud om døgnopphold med helse- og omsorgstjenester til pasienter/brukere med behov for 

øyeblikkelig helse- og omsorgshjelp, et alternativ til ikke-planlagte sykehusinnleggelser. Denne 

plikten skal innføres innen 1.1.2016. 

 

Denne prosessen betyr videre samlokalisering av demensomsorgen og samlokalisering av 

somatikken. En viktig effekt vil være enklere kompetansestyring, samhandling mellom 

avdelinger er en tydelig forventet effekt for bedre styring av vårt personell. Særlig er 

fagutvikling innenfor demensomsorgen sentral for enheten, en samlokalisering vil drive 

demensomsorgen inn i en felles faglig retning. 

 

Videre gir disse endringene rom for driftsfordeler i turnusdriften, samhandling og effektive 

turnusløsninger. Enheten er inne i et viktig arbeid for å etablere robuste turnuser, og 

samlokalisering er et viktig bidrag for å effektivisere dette arbeidet. 

   

Ved at sykehjemmet øker sin kapasitet med fem plasser, er det behov for at enheten tildeles 

hjemler som sikrer en forsvarlig drift. Det er gjennomført en bemanningsplanlegging som 

definerer behovet i turnus for å møte den økte kapasiteten på sykehjemmet, det er planlagt inn 

seks nye stillingshjemler sykepleierressurs i 100 % stilling. 

 

Saken er drøftet med Eli Hansen, HTV sykepleierforbundet og Linda Salemonsen, HTV 

fagforbundet og det er enighet om forslaget. 

 

Rådmannen finansierer tiltaket gjennom eksisterende drift, og regulerer dette inn i 

økonomimelding 1.  

I fremtiden vil det ligge eksterne finansieringsmuligheter gjennom etablering av Øyeblikkelig 

hjelp plasser fra Helsedirektoratet etter nærmere avtale med helseforetaket. 
 

 

INNSTILLING : 
 

1. Sykehjemsenheten tildeles seks - 6- årsverk utover dagens budsjettramme.  

2. Rådmannen finansierer tiltaket gjennom eksisterende drift, og regulerer dette inn i 

økonomimelding 1.  

 

 

DRIF-050/12 VEDTAK-  15.02.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Sykehjemsenheten tildeles seks - 6- årsverk utover dagens budsjettramme.  

2. Rådmannen finansierer tiltaket gjennom eksisterende drift, og regulerer dette inn i 

økonomimelding 1.  

 



 

 

 

 

Even Ediassen 

rådmann 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/427      

      Arkiv sakID.:   12/120  Saksbehandler:  Bent Freddy Sollund  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    051/12 DRIFTSUTVALG Dato:  15.02.2012 

 

 

 

 

KOMMUNAL PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG FRILUFTSLIV- 

PLANENS ANLEGGSDEL - PRIORITERING AV SPILLEMIDDELSØKNADER 2012 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
Kultur- og Kirkedepartementet ha pålagt kommunene årlig rullering av  ”kommunedelplan for 

anlegg og områder for idrett og friluftsliv – planens anleggsdel for 2010-2013”.  

 

Forslag til prioritert rekkefølge spillemidler 2012. Dette forslaget er utarbeidet sammen med 

Idrettsrådet som er enig i de oppsatte prioriteringer. 

Det jobbes når med revidering av kommunedelplan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 2012-

2016 som er estimert ferdig høsten 2012. 

 

 

Følgende anlegg/tiltak er ferdigstilt, men har ikke mottatt tilsagn om midler i 2011:  
Dråvika motorsportsenter 

- Bilcrossbane      godkjent søknadsum  kr. 840 000,- 

- Klubbhus         godkjent søknadsum  kr. 418 000,- 

- Motorcrossbane  godkjent søknadsum  kr. 311 000,- 

 

Holtanlia Alpinsenter  

- Servicebygg  godkjent søknadssum  kr. 840.000,- 

- Garasje   godkjent søknadssum  kr. 778.000,- 

 

Fauske Fritidssenter 

- Dekke og ventilasjon godkjent søknadssum kr. 365.252,- 

 

Følgende anlegg er tatt ut av planen  

 Skateboardhallen 

- Denne tas ut pga uavklart situasjon rundt plassering av hallen.  

 

Saksopplysninger: 

Det er foretatt enkelte rokeringer og endringer på prioriteringer mellom anlegg, og det er justert 

inn nye priser på noen anlegg. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 



Prioritering av anlegg 

Nr 1 

Valnesfjord Kunstgressbane ble fullfinansiert da kommunen innstilte tilskudd på kr 1.1 mill. Et 

anlegg som er starten på et samarbeidsprosjekt mellom alle fotballklubbene i kommunen. At 

denne prioriteres som nr 1 er på bakgrunn av at kommunestyret har bevilget i budsjett 2012 1.1 

mill for etablering av banen i inneværende år. 

 

Nr 2-4 

Motorsportanlegg i Dråvika er prioritert fra 1-3 da dette anlegget er ferdigstilt og forskuttert 

gjennom kommunens eget fond. Anlegget er tatt i bruk og det er arrangert billøp der.  Anlegget 

er fullfinansiert. De fikk tilskudd 669.000,- til rallycross 2011. Totalt forskuttert pr nå er kr 

765.500,-  

   

Nr.5-6 

Holtanlia, Klubbhus, servicebygg/varmestue og garasje/lagerbygg for utstyr prioriteres som 4-5 

fordi de har fått godkjent søknadssum og venter på utbetaling av spillemidler på kr. 1 618 000,-. 

Fauske I.L. Holtanlia alpinsenter har bygget snøproduksjonsanlegg. Klubbhus, servicebygg, 

varmestue og garasje lagerbygg er nødvendige fasiliteter for å få et fullverdig anlegg.  Fauske 

Kommune har gjennom forskutteringsfond bidratt til ferdigstillelse – totalt forskuttert kr 

1.620.000,- 

 

Nr.7 

Fauske Fritidssenter rehabiliterer dekket på bowlingbane, samt ventilasjonsanlegg. Anlegget er 

ferdigstilt ved hjelp av kommunens forskutteringsfond. Totalt forskuttert 356.252,-. 

 

Nr.8 

Klungsetmarka snøproduksjonsanlegg er realisert gjennom kommunal forskuttering utenom 

fondet – kr 700.000,-. Anlegget ble ferdigstilt januar 2011. Anlegget gir muligheter for 

snøforhold på selv ved lite snøfall. Driftes av Fauske IL. 

 

Nr.9  

Speakerbu Klungsetmarka skistadion – kompletterer anlegget i Klungsetmarka. 

 

Nr.10 

Orienteringskart Kjellvannet Sulitjelma 

 

Nr.11 

Utvidelse lyssetting av Klungsetmarka samt rehabilitering stadionområdet.  

 

 

Ikke finansierte anlegg, ikke spillemiddelsøknad i år. 

 

Nr.12-18 

Sulitjelma fjellandsby er satt opp på 11-17 fordi dette er ny søknad i år. Dette er et meget 

spennende prosjekt i Daja, Sulitjelma. Dette  vil gi reiseliv og tilrettelegging for friluftsliv og 

idrett et stort løft. Snøforholdene i fjellet og høyereliggende er også mer sikre, særlig på 

forvinteren.  

 

Nr.19-22 



Valnesfjord flerbrukshall med skytterbane og sosiale rom er satt som nr. 19-22.  Valnesfjord IL 

er et meget aktivt idrettslag med følgende aktiviteter: håndball, ski, orientering, friidrett og 

fotball. Skytebanen vil gi et løft for et aktiv skyttermiljø. Hallen vil også være et kulturbygg for 

et rikt kulturliv. 

 

Nr.23 

Fotballhall Fauske Sprint – ikke mottatt søknad for kommende år… 

 

Nr.24  

Dansens Hus 

 

Nr.25 

Rehabilitering av gulv Fauske Idrettshall 

 

Nærmiljøanlegg  

 

Nr.1 Finneid Rekreasjonsløype søker midler for rehabilitering og utbedring av eksisterende 

løypenett. Løypen skal gjøres tilgjengelig for alle, etablering av gapahuk, akebakke samt lyssette 

nye deler av anlegget. 

 

INNSTILLING : 
 

Driftsutvalget vedtar prioritering spillemiddelsøknader Fauske Kommune 2012 som vurdert i 

saksutredningen. 

 

 

DRIF-051/12 VEDTAK-  15.02.2012 
 

Fagleder park/idrett orienterte. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget vedtar prioritering spillemiddelsøknader Fauske Kommune 2012 som 

vurdert i saksutredningen. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Fagleder park/idrett til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

  Unntatt offentlighet  JournalpostID:   12/986      

  Off.loven § 13  Arkiv sakID.:   11/2792  Saksbehandler:  Solveig Pedersen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Klagenemnda 
 

Sak nr.:    052/12 DRIFTSUTVALG Dato:  15.02.2012 

 

 

 

 

KLAGE PÅ SØKNAD OM PARKERINGSTILLATELSE FOR 

FORFLYTNINGSHEMMEDE B-SAK 

   

 
Vedlegg: 1. Søknad om parkeringstillatelse datert 20.10.11 

2. Avslag på søknad datert 31.10.11 

3. Klage på avslag datert 14.11.11 

4. Avslag på klage datert 20.12.11 

 

 

Saksopplysninger: 

 

Saken har blitt tatt opp til ny behandlet i nemd bestående av representant fra 

handicapforbundet og brukerkontoret. Ut fra de faktiske opplysningene i saken opprettholdes 

avslag på søknaden. 

 

INNSTILLING : 
 

Ut fra de faktiske opplysningene i saken opprettholdes avslag på søknaden. 

 

 

DRIF-046/12 VEDTAK-  18.01.2012 
 

Saken trekkes. 

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 

 

Saksopplysninger  

 

Anne Larsen søker parkeringstillatelse for forflytningshemmede datert 20.10.11. Søknaden 

begrunnes med at hun har smerter i begge hofter, og at hun er redd for å falle vinterstid. I 

legeerklæring datert 17.10.11 fastlås henne gangdistanse uten hjelpemiddel til 100 m. Behov 

for parkeringstillatelse begrunnes fra legen med at parkeringskort vil gjøre det enklere i 

forhold til smerter etter lårhalsbrudd, samt at fallfaren reduseres. 

 

Vilkår for å få parkeringskort er at søker ikke kan gå eller har store vansker med å bevege seg 

over noen lengde Jmf. Forskrift om parkering for forflytningshemmede. Nemnda som 

behandlet søknadene fram til 1.9.11, kartla parkeringsavstand i Fauske sentrum fra 30-50 m. 

 



Søknad om parkeringstillatelse, samt klage er behandlet av 2 representanter fra brukerkontoret 

sammen med representant fra brukerorganisasjon. Sistnevnte har lang erfaring fra tidligere 

nemnd. 

 

Vurdering 

 

I Forskrift om parkeringstillatelse er det satt vilkår om at søker må ha store vansker med å 

bevege seg over noen lengde. Anne Larsens forflytningsevne er vurdert av lege  til 100 m, 

altså langt over norm som er benyttet i tilsvarende saker. Saksbehandlerne fra brukerkontoret 

sammen med representant fra brukerorganisasjonen har med denne begrunnelsen gitt avslag 

på søknad, samt avslag på klage.  

 

NY INNSTILLING: 

 

Ut fra de faktiske opplysningene i saken opprettholdes avslag på søknaden. 

 

 

DRIF-052/12 VEDTAK-  15.02.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Ut fra de faktiske opplysningene i saken opprettholdes avslag på søknaden. 

 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Fagleder brukerkontor til videre forføyning    

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


